
Zápisnica z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  konaného dňa  
19.  03.  2009 o 17. 00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
Prítomní:  Ing.  Dušan Spáč, Ing.  Boris Szorád,  Ivan Behúl,  Ing.  Jozef Lauko,  
      Ing. Stanislav Beňo,  Jozef Bojda, Jozef Pagačovič, Ing.  Marián Vrabec,  
                 Marián Humenský 
 
 Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval,  že sú v plnom počte a sú 
uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne schválili návrhovú komisiu v zložení: Ing.  
Marián Vrabec,  Marián Humenský,  Ing.  Jozef Lauko.  Zároveň odsúhlasili overovateľov 
zápisnice v zložení: Jozef  Pagačovič,  Ing.  Dušan Spáč,  ako aj program prvého riadneho  
zasadnutia OZ v Lužiankach.   
 
 Jozef Pagačovič predniesol kontrolu plnenia uznesení.  
 
 V informatívnej správe starosta obce oboznámil prítomných o „Pochovávaní basy“.  
Prítomní si minútou ticha uctili pamiatku 100 ročného  Viliama Beloviča a 99 ročnej Etely 
Lendelovej,  ktorí nedávno zosnuli. Po prejavení poslednej úcty starosta obce informoval 
prítomných a petícii občanov z Korytova za vybudovanie pouličného osvetlenia na 
Korytovskej ulici a zavedení miestneho rozhlasu.  Ďalej informoval o žiadosti Dezidérie 
Horkovej z Radošinskej ulice o predĺženie Radošinskej ulice,  o jej sťažnosti, nakoľko dodnes 
nemá pred svojim domom vybudovanú komunikáciu a musí si každý rok cestu pred  domom 
vysypať kamením. Dezidéria Horková požiadala aj o informáciu,  ako bude odvodnený úsek 
od jej RD smerom k RD Anny Horkovej. K tejto žiadosti starosta obce uviedol,  že v tomto 
úseku bude vybudovaný rigol na odvodnenie. Starosta obce v informatívnej správe uviedol,  
že je potrebné zakúpiť VOK na uskladnenie odpadkov pozbieraných po uliciach obce. 
Oboznámil prítomných o výmene elektrických stĺpov.  Na začiatku bola výmena uskutočnená 
na úseku ZŠ-obecný úrad a časti ulice Radošinská.  V súčasnosti prebieha výmena 
elektrických stĺpov na takmer celej Kajsi a v tomto roku prebehne výmema aj na ďalších 
uliciach. Ďalej uviedol, že ďalšie verejné zhromaždenie OZ v Lužiankach sa bude 
musieť uskutočniť v najbližšom čase.  Bude potrebné prerokovať zberný dvor,  mestskú 
dopravu,  žiadosť občanov pracujúcich v priemyselnom parku SEVER o zabezpečenie 
autobusového spojenia do práce ako aj voľbu hlavného kontrolóra obce. 
 
 O 17. 30 hod.  sa dostavil Ivan Behúl.  
  
 Poslanci OZ v Lužiankach prerokovali návrh investičných akcií na rok 2009. Na 
najbližšie obdobie boli schválené nasledovné investičné akcie: Zameranie MK pre 
usporiadanie vlastníckych vzťahov;  Rekonštrukcia základnej školy; Rekonštrukcia 
sociálnych zariadení v materskej škole; Chodník cintorín Kajsa a jeho oplotenie; Vodorovné 
dopravné značenie; Rekonštrukcia Domu smútku (všetci za).  Firma Sikwest,  ktorá stavia 
rodinné domy na Radošinskej ulici, pri futbalovom ihrisku  navrhla,  že po vysporiadaní 
vlastníckych vzťahov s cirkvou,  daruje obci  časť svojho pozemku v šírke 3, 5 m po celej 
dĺžke pozemku  pod podmienkou vybudovania prístupovej cesty k RD obcou.  Ďalší majiteľ 
pozemku v susedstve firmy Sikwest , Roman Vachal je ochotný darovať časť svojho pozemku 
v šírke 3, 5m obci za vyššie uvedenej podmienky.  Tým by bolo možné vybudovať prístupovú 
cestu k RD aj pred domom Dezidérie Horkovej v šírke 7 m. Ing.  Vrabec uviedol,  že pokiaľ 
nie sú vlastnícke vzťahy vysporiadané,  nie je možné v danej veci ďalej konať. Jozef Bojda 
chcel vedieť, kto vybuduje cestu medzi RD v areáli fy Sikwest. Zástupkyňa fy Sikwest 
uviedla, že v areáli prístupovú cestu vybuduje firma.  
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 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie rozpis rozpočtu ZŠ s MŠ 
v Lužiankach na rok 2009 na prenesený výkon štátnej správy v školstve podľa predloženého 
návrhu. Zároveň schválilo rozpis rozpočtu na originálne kompetencie ZŠ s MŠ v Lužiankach 
na rok 2009 (všetci za).  
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo návrh rozpočtu 
jednotlivých komisií pri OZ v Lužiankach na rok 2009 (všetci za).  
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie analýzu kontrolnej činnosti za 
rok 2008 predloženú hlavným kontrolórom obce,  správu hlavného kontrolóra obce o práci so 
sťažnosťami za rok 2008, správu o práci s uzneseniami OZ v Lužiankach za rok 2008 ako aj 
záznam z kontrol o zúčtovaní dotácií s rozpočtu obce za rok 2008. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo VZN č.1/2009 „O podmienkach 
držania psov na území Obce Lužianky“.  Ing.  Lauko navrhol,  aby sa robila fyzická kontrola 
plnenia VZN č.1/2009  občanmi.  Jozef Pagačovič navrhol,  aby bol urobený výťah z VZN 
č.1/2009,  ktorý by bol vhodený občanom do schránok  a VZN  č.1/2009 by mala byť 
uverejnená v Lužianskych novinách.  Po týchto pripomienkach bola VZN č.1/2009 „O 
podmienkach držania psov na území Obce Lužianky“ poslancami OZ jednohlasne schválená.  
 
 Starosta obce predniesol žiadosti speváckych súborov „Lúč“ a „Lužiančanka“ 
o finančnú čiastku na nákup krojového oblečenia.  OZ v Lužiankach odsúhlasilo každému 
súboru finančnú čiastku 1 200 € (všetci za).  
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo čiastku 1500,- €  pre 
spevácky súbor “Lúč“ určenú na uskutočnenie hudobnej produkcie v zmysle projektu VÚC 
Nitra (všetci za). 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie správu dopravnej komisie 
o zriadení dopravného zrkadla na križovatke ulíc Rastislavova a Na Holotke a po prerokovaní 
správy nesúhlasilo so zriadením zrkadla na križovatke uvedených ulíc (za umiestnenie zrkadla 
hlasovali Bojda,  Ing. Lauko; proti umiestneniu hlasovali Humenský,  Ing. Vrabec, Pagačovič,  
Ing. Spáč, Ing.  Szorád; zdržali sa Behúl,  Ing. Beňo). 
 
 Obecné zasytupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo oceňovanie občanov 
v roku 2009 cenou „Starostu obce“.  Ocenení občania obdržia plaketu a finančnú odmenu vo 
výške 50 €.  Ocenenými budú: Ing.  Marián Vrabec,  Miroslav Jančík,  Ing.  Dagmar Jančiová, 
Jozef Poláčik (všetci za).  
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Michala Peťovského 
o sociálnu výpomoc a odporučilo prizvať menovaného na najbližšie  zasadnutie OZ (všetci 
za). 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a neschválilo žiadosť Ing.  Stanislava Beňa o 
vysporiadanie za zhotovenie vjazdu do jeho dvora vo výške 719, 46 €, ktorý bol poškodený 
pri výstavbe vodovodu a plynovodu v obci (proti Ing.  Spáč,  Ing.  Szorád, Behúl,  Pagačovič,  
Ing. Vrabec,  zdržali sa Humenský, Ing.  Lauko,  Bojda ).   
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo poskytnutie odmeny 
pracovníčkam ŽS s MŠ v Lužiankach za upratovacie práce po rekonštrukcii školy. Finančnú 
čiastku 1200 € prerozdelí riaditeľka ZŠ s MŠ v Lužiankach (všetci za).  
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 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo čiastku 500 € na 
zakúpenie brankárskeho vystroja pre žiacke hokejbalové družstvo (všetci za).   
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo zakúpenie 1 ks 
uzatvoreného VOK-u s obsahom 7m3 (všetci za). 
 
 V diskusii vystúpil Ing.  Jozef Šabo,  ktorý uviedol,  že na križovatke ulíc Venušina 
a Rastislavova,  pred rodinným domom Pavla Kostolníka zavadzajú vo výhľade tuje. Ing.  
Šabo požiadal,  aby bol  Pavol Kostolník vyzvaný na obrezanie tují,  čím by sa otvoril výhľad 
na hlavnú cestu.  Ďalej uviedol,  že na náprotivnej strane na Venušinej ulici zasahujú do cesty 
stromy.  Tie je taktiež potrebné opíliť.  Pri pohostinstve RT Rebeka,  ktorá stojí na križovatke 
ulíc Rastislavova a Kajsa I.,  stoja motorové vozidlá návštevníkov tohto pohostinstva.  
Niekedy nie je možné vojsť autom na ulicu Kajsa I.,  alebo z nej vyjsť. Taktiež uviedol,  že 
opravovaná miestna komunikácia na Radošinskej ulici je na krajniciach nedostatočne 
spevnená.  Poukázal aj na nedovolenú skládku odpadu za tkz.  „Kamenným mostom“.  
Starosta obce k nedostačujúcemu spevneniu komunikácie uviedol,  že spevnenie navrhoval 
projektant a malo by byť postačujúce. K zavadzajúcim tujam a stromom na Venušinej ulici 
uviedol,  že situáciu môže preskúmať dopravná komisia,  ktorá navrhne potrebné opatrenia.  
Ing.  Katarína Šabová chcela vedieť,  či sa neplánuje s prepojením ulíc Kajsa I.  a Kajsa II.  
Starosta obce uviedol,  že v minulosti občania žijúci na týchto uliciach nemali záujem 
o prepojenie a odporučil spísať petíciu za prepojenie uvedených ulíc.  Ing. Lauko navrhol,  
aby sa o niektorých závažnejších problémoch hlasovalo tajne.  Starosta obce uviedol,  že 
zasadnutia sú verejné a občan by mal vedieť ktorý poslanec ako hlasoval. Ing.  Szorád chcel 
vedieť ako sa vyjadrili Slovenské telekomunikácie k vedeniu telefónnych káblov na Počaší. 
Starosta obce uviedol,  že Slovenské telekomunikácie vedú káble v zmysle platných 
predpisov. Ing.  Szorád chcel vedieť ako sa riešia pohľadávky voči občanom za nezaplatené 
dane z roku 2008.  Starosta obce uviedol,  že sa jedná o dve pohľadávky voči firmám 
Koochov a Rena Nitra.  Týmto firmám boli poslané opätovné výzvy na zaplatenie nedoplatku 
a vec je v riešení.  Ing.  Lauko uviedol, že bytovka na Nejedlého 3 je v dezolátnom stave 
a bolo by potrebné situáciu riešiť.   
 
 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé riadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach.  
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  __________________   ____________________ 
                            Jozef Pagačovič         Ing.  Dušan Spáč 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


